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Pan 

Jerzy Woźniakowski  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Gostyniu  

 

Nawiązując do wniosków i zapytań radnych zgłaszanych w trakcie posiedzeń stałych 

komisji Rady Miejskiej, które odbyły się w dniach 14 -15 października br., poniżej informuję: 

 

1) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień od podatku od nieruchomości. 

Komisja Budżetu i Planowania zwróciła się z wnioskiem o obniżenie stawki podatku  

od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej z kwoty 19,89 zł  

do kwoty 19,83 zł, która to kwota jest podwyższona o 0,6 % w stosunku do stawki 

obowiązującej w roku ubiegłym. Podwyżka o 0,6 % została wyliczona w ten sposób,  

że zaproponowana przez Burmistrza podwyżka o 0,9 % zostaje pomniejszona o 0,3 %, które 

jest różnicą pomiędzy zastosowaną podwyżką podatków w roku ubiegłym (4 %),  

a rzeczywistym wskaźnikiem inflacji za 2012 rok, który wyniósł 3,7 %. 

 

Odpowiedź: 

Zgodnie z art. 20 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych stawki maksymalne podatku  

od nieruchomości obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie,  

w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie 

pierwszego półrocza roku, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. W 2012 

roku zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego wskaźnik ten  

wyniósł 104 (wzrost o 4 %) i taki został przyjęty przez Radę Miejską. Na podstawie 

komunikatu prezesa GUS z 2013 roku  wskaźnik wzrostu wynosi 100,9 (wzrost o 0,9%).  

W projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

na 2014 rok zaproponowany został wzrost stawek o wskaźnik 0,9 %.  

Pomimo pozostawienia stawek podatku od środków transportowych na poziomie roku 2013 

oraz nietrafnej argumentacji komisji, Burmistrz proponuje stawkę podatku od budynków 

związanych z działalnością gospodarczą w kwocie 19,83 zł. 



W związku ze zmniejszeniem planowanych dochodów, obniżone zostaną wydatki  

na administrację. 

Opracowała: Małgorzata Łoniewska, Kierownik Referatu Dochodów 

 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 r. 

Komisja Budżetu i Planowania zwróciła się z pytaniem, dlaczego partycypujemy w kosztach 

remontu węzła ciepłowniczego, skoro nie jesteśmy właścicielem? 

Odpowiedź: 

Partycypujemy w kosztach remontu węzła ciepłowniczego, ponieważ odbiorca ciepła 

Przedszkole Nr 1 ponosi koszt za faktyczną ilość zużytego ciepła bez kosztów przesyłu. 

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

Radny Grzegorz Skorupski poprosił o udzielenie informacji odnośnie poczynionych nakładów 

finansowych w przeciągu pięciu ostatnich lat na remonty i doposażenie serwerowni, 

mieszczącej się w budynku Ratusza. 

Odpowiedź: 

W związku z pytaniem dotyczącym poniesionych nakładów na remonty i doposażenie 

serwerowni w ratuszu w ostatnich 5 latach informuję, iż w tym okresie w 2011 r. i 2012 r. 

zgodnie z zatwierdzonym planem wydatków budżetowych dokonano zakupu serwera 

głównego  oraz urządzenia sieci komputerowej (router) za kwotę łączną 140.567,00 zł.  

Opracowała: Barbara Wichtowska, Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

 

 

 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2014. 

Radny Eugeniusz Rajewski poprosił, aby do wiadomości komisji przekazać sprawozdanie  

z realizacji programu. 

Odpowiedź: 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013 zostanie przekazane do Biura Rady w lutym 2014 roku po 

zaopiniowaniu przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Opracował: Jerzy Wabiński, Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

 

 

 



9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

na rok 2014. 

Radna Krystyna Hejnowicz: 

1) Poprosiła o uwzględnienie w ramach posiadanych funduszy możliwości 

zorganizowania szkoleń dla nauczycieli: jak rozpoznać, że dziecko bierze narkotyki. 

Odpowiedź: 

Szkolenie z zakresu przeciwdziałania narkomanii dla nauczycieli planowane jest w pierwszej 

połowie 2014 roku.  

Opracował: Jerzy Wabiński, Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

 

2) Wystąpiła z wnioskiem, aby wzbogacić biblioteki szkolne o książki i filmy 

edukacyjne, które mogłyby wspomóc prowadzenie profilaktycznej działalności 

informacyjnej i wychowawczej w zakresie przeciwdziałania narkomanii i innym 

uzależnieniom. 

Odpowiedź: 

Wniosek o zakup książek i filmy edukacyjne z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom 

zostanie skonsultowany z dyrektorami szkół i na tej podstawie zostanie podjęta decyzja. 

Opracował: Jerzy Wabiński, Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

 

12) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda w Gostyniu. 

Komisja Budżetu i Planowania zwróciła się z wnioskiem, aby zmienić zapis § 1 ust. 1  

na Nadaje się nazwę „Rondo Biznesu” dla ronda zlokalizowanego w Gostyniu  

na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 434 z drogą powiatową nr P4906. 

Odpowiedź: 

Wniosek uwzględniono i zmieniono zapis § 1 ust.1 

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 

 

13) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy alei w Gostyniu. 

Komisja Budżetu i Planowania wnioskuje, aby drodze nadać nazwę ul. Leśna. 

Odpowiedź: 

Wniosek odrzucono, pozostałe komisje pozytywnie zaopiniowały nazwę al. Leśna. 

Opracował: Henryk Sadzki, Naczelnik Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

 



Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych wystąpiła z wnioskiem o zwrócenie się  

do właściciela chodnika prowadzącego do Przedszkola Miejskiego nr 1 o naprawę jego 

nawierzchni.  

Odpowiedź: 

Wydział Gospodarki Komunalnej informuje, że wniosek został przekazany  

do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

Opracował: Mariusz Konieczny, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

 

 

 

  

 

 

 

 Z poważaniem 

 

 

Burmistrz 

/-/ mgr inż. Jerzy Kulak 


